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5tev.: 9o0o-0001/2021

Datum: 1. 4. 2021

ZAPISNIK

12. REDNE SEJE OB.INSKEGA SVETA OB.INE ZIRI,

ki je bila v aetrtek , L. 4. 2027, ob 19. uri preko spletne video konference.

PRISOTNI CLANI OBCINSKEGA SVETA: Boiidar Cankar, Matej Gregurovii, Vesna Kranjc, Drago Kramperiek,

lda Filipif Peaelin, Jo;e Petroviif, Martin Oblak, Joie Stanonik, Mateja Velkavrh, Bernarda Lukanaia, Peter

Podobnik, Maja Justin Jerman, Mitja Kozamernik, Saio Peaelin in nadomestni ilan obtinskega sveta Marko

Bogataj, kije glasoval od 3. totke dnevnega reda naprej.

oDsoTNt Eutt oaitusxecA svETA: /

OSTALI PRISOTNI: mag. Janez Zakelj - iupan, Matija Podobnik - direktor obainske uprave, Olga Vonaina -
viija svetovalka za proraiun, Andrej Polianlek - vilji svetovalec za varstvo okolja in ure.ian.ie prostora, Nina

Lukan - svetovalka za druibene de.iavnosti in kmetijstvo, Blai Karlin - strokovni sodelavec za vodenje

projektov, Alei Dolenc - predsednik Nadzornega odbora, Helena Novak - zapisnikarica, Gregor Mlinar -
tehniana podpora, Jana Jenko - Radio sora, Mateja Rant - Gorenjski glas, Saia Pegam, TARIN d.o.o., Darjan

Kacin, Jaka Podobnik.

OSTALI ODSOTNI: mag. Bojan Miklavdit, nadelnik UE Skofja Loka, Delo, Aljana Jocif.

Na zatetku seje je bilo prisotnih 14 ilanov obiinskega sveta, od 3. toike dnevnega reda naprej je bil prisoten

ie Marko Bogataj, nadomestni flan obainskega sveta. obainski svet je bil sklepden. Lista prisotnih je priloga

zapisniku. Seja je bila zvotno snemana.

Sejo obtinskega sveta je sklical in vodil mag. Janez Zakelj (v nadaljevanju iupan) in pozdravil prisotne

Ad 1.) Potrditev dnevnega reda

Zupan je predlagal, da se pod toEko razno doda:
- Terminski naErt gradnje obvozne ceste odsek llA (nogometno igriSEe - Modrijan d.o.o.)
- lnformacija Ministrstva za infrastrukturo, DRSI o projektih v obfiniZiri
- Sprememba kadrovskega nadrta

Pripomb ni bilo in v sprejem je predlagal naslednji

DNEVNI RED:

1. Potrditev dnevnega reda
2. Potrditev zapisnika 11. redne seje
3. Potrjevanje mandata nadomestnega dlana Obtinskega sveta Obiine ziri
4. Obravnava letnega porotila in sprejem zakljuinega ratuna proraiuna Obdine Ziri za leto 2O2o

5. Uskladitev cen storitev gospodarskih javnih sluib varstva okolja
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8
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Obravnava Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o istovetnostnih simbolih in priznanjih Obtine
Ltft
Prva obravnava predloga Odloka o ureditvi pogrebne in pokopaliSke dejavnosti v obiini Ziri
Obravnava in sprejem predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih
javnih sluibah v obiini Ziri
Obravnava in sprejem predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi reiijskega
obrata obtine Ziri
Odlok o ustanovitvijavnega vzgojno - izobraievalnega zavoda Osnovna Sola Jela Janeiiia - druga
obravnava
Letni program Sporta v obiini Ziri za lelo ZOZL

Letno poroailo o izvedenih ukrepih iz akcijskega nafrta Lokalnega energetskega koncepta (LEK) in o
njihovih utinkih za leto 2020
Ukinitev in vzpostavitev javnega dobra lokalnega pomena parc. 853/11 in L273/Lf obe k.o.iti
Predlog za izvzem parcel *. f27 L/18 k.o. Zirovski vrh iz javnega dobra
Predlog za izvzem parcele 5t. L277 /23 k.o. iti iz javnega dobra
Razreiitev in imenovanie direktorja javnega zavoda Osnovno zdravstvo Gorenjske
lmenovanje predstavnika obdine Ziri v svet javnega zavoda Knjiinica lvana Taviarla Skofla Loka

Razno: Seznanitev s stanjem na podro.ju neprofitnih stanovanj
Ponudba za najem zemljiSta in izgradnjo sezonskega lokala na kopaliiiu Pustotnik
Predlog za nakup dela ploiiadi pred Zadruinim domom
Terminski naart gradnje obvozne ceste odsek llA (nogometno igriiae - Modrijan d.o.o.)
lnformacija Ministrstva za infrastrukturo, DRSI o projektih v obiini Ziri
Sprememba kadrovskega nairta

10.

11.

L2.

13.

L4.

15.

16.

L7.

18.

Na predlagani dnevni red ni bilo pripomb in soglasno je bil sprejet

sKrEP 5T. 1/2021

Obtinski svet potriuie predlagani dnevni red.

Ad 2.) Potrditev zapisnika 11, redne seie, realizacija sklepov
lda Filipit Pefelin je povedala, da so sklepi, ki se nanaiajo na potrditev zapisnika prejSnje seie, nerodno
formulirani: sklepi !t. 36/2020, 37 /2O2O, 38/2O2O, 39l2O2O in 40/2020. Predlagala je, da se v sklepe zapiie,
da Obdinski svet potrjuje zapisnik.
Zupan je dal na glasovanje

sKLEP 5T. 2/2021
ObEinski svet Obiine Ziri potrlule zapisnik 11. redne seie s pripombo, da se nai sklepi 3t.3612020,17l2O2O,
3812O2O,3912O2O in 40/2020 formulirajo: Obiinski svet potriuie zapisnik ...

Sklep je bil potrjen soglasno.

Ad 3.) Potrjevanje mandata nadomestnega ilana Obiinskega sveta Obtine Ziri

Zupan je povedal, da je Obdinska volilna komisija izpeljala postopek zameniave svetnice Marijane Modrijan,
ki podala odstopno izjavo. Mesto nadomestnega dlana obtinskega sveta Obaine Ziri je pripadlo Marku
Bogataju.

Zupan je dal na glasovan.ie
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Obiinski svet Obiine Ziri za nadomestnega tlana Ob6inskega sveta Obaine 2iri za preostanek mandatne
dobe potriuje g. Marka Bogataja, roj. 18. 11. 1952, stan. Breznica pri Titeh 6,4226aifi, izvoljenega na listi
Slovenske demokratske stranke (SDS).

Sklep je bil potrjen soglasno.

Zupan je pozdravil novega Elana Obdinskega sveta in povedal, da ima od te toike naprej moinost razprave in
glasovanja pri predlaganih sklepih.

Ad 4.) Obravnava letnega porotila in sprejem zaklluinega raiuna proratuna ObEine Zi.i za leto 2020

Zupan je na kratko povzel letno porotilo in povedal, da je bila v letu 2020 zakljutena investicija v gradnjo
povezovalnega dela 05 z veinamensko dvorano. lnvesticiia je bila zakljutena v predvideni vrednosti oz. za

1% ved kot je bila pogodbena vrednost. Razlika med prihodki in odhodki v zakljuinem radunu je slab milijon
eur. Prihodki so bili realizirani v celoti. Na odhodke je vplival zamik izvedbe investicije v lndustrijsko cesto.
Problemi so bili z nakupom zemljiit. Vroiitev dokumentov se.ie izvajala celo preko detektivov. Sredstva, ki so
bila za izvedbo investici.ie planirana v letu 2020, so prenesena v proratun 2021. Na Ministrstvo za

gospodarstvo so oddali popolno vlogo za pridobitev evropskih sredstev. Zaradi pandemije je bila 5portna
dvorana vetinoma zaprta in se 5e ni pokazalo, kako bo glede uporabe in stroikov. Tudi dogodkov je bilo
bistveno manj. Vedina razpisov je bila izpeljanih in pladila izvedena. Planirano je bilo, da se bosta urejali cesti
Draigoika in Prvomajska ulica, vendar ni bilo soglasij vseh lastnikov zemljiia.

Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne sluzbe je
povedal, da so imeli ilani odbora vpraianje glede prerazporeditve sredstev za projekte, ki v letu 2020 niso

bili realizirani. Pojasnjeno .je bilo, da so ie vkljudeni v proradun za leto 2021. Glede Prvomajske in Draigoske
ulice je bilo povedano, da zaradi soglasij, ki ji 5e ni bilo mogode pridobiti, terminsko ie nista opredeljeni.
Seznanjeni so bili s porodilom Nadzornega odbora. Odbor za gospodarstvo se je seznanil z letnim poroiilom
in zakljuEnim radunom proraduna za leto 2020 in ga predlagali Obdinskemu svetu v spreiem.

SaSo Peielin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne sluibe druibenih dejavnosti je povedal, da je
odbor soglasno sprejel letno porotilo in zakljuini raiun prorafuna za leto 2020 s priporodilom, da bi

neporabljena sredstva iz leta 2020 prerazporedili v leto 2021 in porabili do konca.

Peter Podobnik, predsednik Odbora prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremiininami je povedal, da
se je odbor seznanil z letnim poroiilom in sprejemom zakljudnega raduna proraiuna obaine za 2020 in
predlagal, da se ga sprejme.

Zupan je predlagal v sprejem

sKLEP 5T.4/2021

1. ObEinski svet Obiine Ziri sprelme Letno porotilo obtine Ziri za leto 2O2O v predloienem besedilu.

2. ObEinski svet obiine Ziri sprejme zaklluini raiun proraiuna ObEine Ziri za leto 2020v predloienem
besedilu.

Sklep je bil spreiet soglasno.

Ad 5.) Uskladitev cen storitev gospodarskih lavnih sluib varswa okolja

Olga Vondina, vilja svetovalka za proradun je povedala, da je tudi letos obiinska uprava naredila revizijo cen

storitev gospodarskih javnih slu:b varstva okolja. Pripravili so elaborate o oblikovaniu cen izvajanja storitev
posameznih gospodarskih javnih sluib varstva okolja in doloiili cene storitev. Letos se je prvii zgodilo, da



cene odstopajo navzdol. Predlagajo zniianje cen omreinin na podroiju oskrbe s pitno vodo, omreinin na

podroEju odvajanja padavinske odpadne vode s streh in ceno javne infrastrukture na podroaju zbiranja

doloienih vrst komunalnih odpadkov- Predlagajo, da se ukine subvencioniranje diiienja komunalne odpadne

vode in padavinske odpadne vode z javnih povriin. Od 1.6.2020 dalje je bilo iz proratuna za 10.800 eur
subvencij. Predlagajo, da se glede na ostala zniianja, subvencija ne bi vea obradunavala. Dodatno je bilo

posredovano gradivo, kjer so bili narejeni vzorini izraauni, kjer je razvidno, kako se sprememba cen odraia
na poloinicah. Razvidno je, da tam kjer so uporabniki vezani na iistilno napravo in kanalizacijo in bi se

subvencije ukinilo, bi se stroSek malenkost zviial. Tistim uporabnikom, ki niso vezani na aistilno napravo bi se

stroiek zniial. Podjetjem bi se zaradi omreinine storitev pocenila.

Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo je povedal, da je bilo vpraSanje, kaj pomeni za

proraiun, v primeru, da bi podaljiali subvencijo za fizitne osebe. Odgovor je bil, da bi bila to obremenitev
proraEuna 2027 za 2O.OOO eur. Odbor za gospodarstvo se je seznanil s predlogom uskladitve cen storitev
gospodarskih javnih sluib varstva okolja v obdini Ziri.

Sa5o Peielin, predsednik Odbora za negospodarstvo je povedal, da odbor te totke ni obravnaval.

Peter Podobnik, predsednik Odbora prostorsko planiranje je povedal, da so bila na seji odbora nekatera

vpraianja. z oktobrom 2020 se je zaiela zaraEunavati okol.iska dajatev tudi tistim, ki so prej imeli odloibo za

oprostitev. Na poloinici ni bilo nobenega obvestila v zveai z zaaetkom ponovnega zaraaunavanja okol.iske

dajatve ln zato so obaani imeli glede tega veliko vpraianj. Bilo je tudi vpra5an.je, kak5na je cena za 1 kg

zbiranja komunalnih odpadkov. Ali obstaja kakien plan glede odpadnih vod s streh, da bi se me5ani sistem

nadomestil z lodeno meteorno in fekalno kanalizacijo? Re:ijski obrat izkazujejo 26.000 eur minusa,
poiasnjeno je bilo, da ie do tega priSlo predvsem na raiun upravljanja vetnamenske dvorane. Odbor za

prostor se je seznanil z uskladitviio cen gospodarskih javnih sluib varstva okolja.

Vesna Kranjc je povedala, da je v proradunu 2021 subvencija predvidena. Kam bi se ta sredstva v primeru, da

se subvencija ukine, prerazporedila?

Olga Voniina je pojasnila, da bi do prerazporeditve priilo v okviru sprejema rebalansa. Dolodenega namena

kam, 5e ni.

Zupan je povedal, da je bila zimska sluiba planirana za 120.000 eur. Do sedaj je bilo porabljenih ie dez

140.000 eur.

Vesna Kranjc je glede na to, da ie v lanskih prihodkih in odhodkih obiine za skoraj 1 milijon eur pozitivne

razlike in da so obEani zaradi pandemije v marsiEem prikrajiani, predlagala, da se sklep o subvencioniranju
ne ukine. Ni primerno, da se sedaj, ko so ogroiena delovna mesta, ukinjajo subvencije in povisuje.io cene.

Pozdravlja, da so cene za gospodarstvo niije. obdina je trenutno dobro stojeaa in ni prav, da se ukinja.jo

subvencije. Glasovala bo proti dvigu cen.

Zupan je dal na glasovanje

SKLEP 5T. s/2021

1. Na podlagi predloienih elaboratov o oblikovanju cen izvajanla storitev posameznih iavnih sluib se

doloiiio cene storitev gospodarskih javnih sluib varswa okolja v sledeii viSini:

STORITEV CENA

oskrba s pitno vodo cena omrezntne 28,8035 €/m3
(faktor 1)

odvajanje padavinske odpadne vode s streh cena omrezntne 0,2676 €lmz
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zbiranie dolotenih vrst komunalnih odpadkov cena iavne
infrastrukture

0,0080 €/l

2. Ta sklep stopi v veliavo naslednji dan po objavi v uradnem glasilu, uporablja pa se od l. 4.2OZL
dalje.

Sklep je bil potrjen z 12 (dvanaistimi) glasovi za.

PREDLOG SKLEPA, da se s 1.4. 2021 se ukine subvencioniranje cene storiwe ii5ienia komunalne odpadne
vode in padavinske odpadne vode z javnih povr5in v viiini 20,7738 % stro5kov cene storiwe, ni bil potrjen.
Za so glasovali 4 (Stirie) svetniki, proti ie glasovalo 8 (osem) svetnikov.

Na podlagi glasovanja je bilo zakljuieno.

Subvencioniranje cene storitve iiSdenja komunalne odpadne vode in padavinske odpadne vode z javnih
povr5in se ne ukine.

Cene storitev oskrbe s pitno vodo, odvajanje padavinske odpadne vode s streh in zbiran.je dolodenih vrst
komunalnih odpadkov ses1.4.2027 zniiajo. Objavljeno bo v Uradnem glasilu slovenskih obdin

Ad 6.! Obravnava Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o istovetnostnih simbolih in priznanjih
obEine Ziri

Mitja Kozamernik , predsednik Odbora za gospodarstvo je povedal, da odbor te toike ni obravnaval.

Sa5o Peielin, predsednik Odbora za negospodarstvo je povedal, da so dlani odbora imeli veliko vpraianj in

dobili odgovore z strani Bla:a Karlina. Odbor se je s pravnim mnenjem seznanil. S strani Neodvisne liste za

napredek Zirov so podali pripombo, da to ni reiitev za teiave, ki so nastale pri zadnjem glasovanju.

Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostor je povedal, da odbor te todke ni obravnaval

lda Filipia Pedelin je povedala, da Neodvisna lista za napredek Ziov vzttaja, da se do naslednjega glasovanja
o obtlnskih priznanjih dorete pravila za glasovanje v primeru ver predlogov za priznanja obaine, kot je na
razpolago letna kvota. Stalno opozarjajo, da naj se zadeve do naslednjega glasovanja reiijo, saj prejinjikrat
niso znali glasovati nlti svetniki, niti obEinska uprava. ee ni treba odloka spreminiati, se s tem strinjajo.
Vendar pa je treba povedati, kako bodo izbrali iz vei predlogov tri nagrajence, glede na to, da se letno lahko
podelijo samo tri priznanja. Obrazloieno je bilo, da veljajo pravila, ki so navedena v poslovniku obainskega
sveta, vendar ob doloaenih predpostavkah ni molno priti do korektnega rezultata. S predlogom sklepa se
strinja, vendar smatrajo, da problem !e ni reien. Obtinska uprava naj stvari preveri, na kakien naain bo letos
glasovanje moino izvesti.

Zupan je predlagal, da bo ob prejemu predlogov razvidno, kakine bodo zadeve in se bo odlotiti ali bo prositi
za pravno pomod, da ne bo priSlo do neprijetnih situacij.

Blai Karlin, strokovni sodelavec za voden.ie projektov, je povedal, da ie Obdinski svet na 11. redni se.ii sprejel
sklep, naj obiinska uprava pripravi dopolnitve odloka o istovetnostnih simbolih in priznanjih obEine Ziri, ki se

nanasajo na postopek in naiin glasovanja za podelitev obEinskih priznanj in priznanj za naziv aastni/a
obian/ka. Za pravno mnenje so zaprosili ln;tltut za lokalno samoupravo. Dopolnitev odloka z dodatnim 36. a
tlenom, v katerem bi se v odlok prepisale dolotbe obdinskega statuta in poslovnika obiinskega sveta, bi
pomenilo podvajanje vsebine lokalnega predpisa in bi bilo v nasprotju z ustavno predpisano usklajenostjo
pravnih aktov. KMVI je zadevo obravnavala in se z mnen.iem seznanila.
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sKLEP 5T. 5/2021

Obiinski svet Obiine Ziri se je seznanil s pravnim mnenjem lnltituta za lokalno samoupravo, lavne sluibe
in javno-zasebno partnerstvo Maribor v zadevi obravnave Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o
istovetnostnih simbolih in priznanjih obEine Ziri.

Sklep je bil potrien soglasno.

Ad 7.) Prva obravnava predloga Odloka o ureditvi pogrebne in pokopaliSke dejavnosti v obEini Ziri

Saia Pegam, TARIN, pravno in poslovno svetovanje in storitve d.o.o., pripravljavka predloga odloka je
obrazloiila razloge za sprejem in vsebino Odloka o ureditvi pogrebne in pokopalilke dejavnosti. Predlog
natanineje opredeljuje 24 urno deiurno sluZbo. lzveden bo javni razpis, podpisana bo koncesijska pogodba.

Opozorila je, da je v 61. flenu napaten sklic v prvem odstavku. Pravilno je >ie ravna v nasprotju z dolodili 30.
Elena tega odloka(. Tudi v 52. Elenu je napaien sklic v prvem odstavku. Pravilno je >de ravna v nasprotju s

34. flenom tega odloka<. Do druge obravnave bo to popravljeno.

Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo je povedal, da so se seznanili z vsebino predloga.

Vpraianje je bilo, de bo to imelo vpliv na proraiun. Zupan je povedal, da upa, da finandnih posledic ne bo.

Saia Pegam, TARIN d.o.o..ie pojasnila, da bo izvajalec koncesionar pripravil elaborat in bo obfinski svet
sprejel ceno, tako kot za vsako javno sluibo. Tudi cenik najema grobov bo obravnaval obdinski svet.

Saio Pedelin, predsednik Odbora za negospodarstvo ie povedal, da so se z vsebino predloga odloka seznanili,
in ga soglasno sprejeli.

Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostor je povedal, da odbor te toake ni obravnaval

Sa5a Pegam, TARIN d.o.o..ie obrazloiila, da se zaradi sprejetja Odloka o ureditvi pogrebne in pokopaliike

dejavnosti spreminjata tudi 5. in 10. Elen Odloka o lokalnih gospodarskih javnih sluibah. V Odloku o
ustanovitvi reiijskega obrata pa se spremin.ia 5. alen.

Vesna Kranjc je vpraiala, ali koncesijo podeli obtinska uprava ali obtinski svet?

Saia Pegam je pojasnila, da bo javni razpis izvedla obiinska uprava, obdlnski svet pa bo seznanjen z rezultati
razpisa. Obainska uprava izvede postopek, izbrala bo koncesionarja in o tem seznanila obainski svet.

Pomembno je, da obainski svet odloia o cenah.

Vesna Kranjc, je povedala, da v predlogu odloka piie, da strokovna komisija s strani obdinske uprave pripravi
predlog in vpralala kdo sprejme koncesijo, ali obdinski svet ali sam iupan oz. obiinska uprava?

Bo;idar Cankar ie vpralal ali mora biti samo en koncesionar ali jih je lahko veE. ee bo samo en koncesionar,

bo imel monopol. Doslej .ie bila praksa, da sta bili za pripravo pogreba na izbiro dve podjetji in so se obtani
lahko odlodali. ee bo koncesionar za24 umo deiurstvo odpeljal umrlega, se bodo obtani tudl za ostale

storitve v vezi pogreba obrnili nanj, ne na koga drugega. Ali ima obiina lkarje pri oblikovanju cen?
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Saia Pegam je odgovorila, da bo najbolj ugodna ponudba na javnem razpisu podlaga za koncesijsko
pogodbo. Odloaitev bo podpisaliupan na predlog komisije, ki bo ponudbo pregledala. O rezultatih bo iupan
seznanil obEinski svet.

Saia Pegam, TARIN d.o.o. je odgovorila, da .ie naaelno en koncesionar, predvideno je, da bo eden pokrival

celo obtino. Tisti, ki bo izvlal24 urno deiurstvo, bo gotovo imel tudi veliko vef pogrebov. Zakon predvideva

moinost, da se koncesija odda za krajie obdobje od 5 let. Pri javnem razpisu se lahko zahteva fiksnost cen in



se neko minimalno ceno ie doloai v razpisu. Pri razpisu je potrebno biti zelo previden. Vnaprej pa bo izvajalec
pripravil elaborat o oblikovanju cen, ki ga bo obravnavalobtinski svet.

Mitja Kozamernik je predlagal skrajianje dobe za koncesijo, saj je 5 let je kar dolga doba, de obtani ne bodo
zadovoljni. Glede na riziko, da se koncesija sprejema prvif, naj bo doba krajia.

Zupan je predlagal, da se v okviru javne obravnave predlog odloka 5e prouti in se poda pripombe, ki jih bo
vkljuditi v odlok.

Bo:idar Cankar se strinja z Mitjem Kozamernikom, da je 5 let izredno dolga doba. ee bo doba krajia, bo
koncesionarja prisilila, da bo sluibo izvajal kvalitetno. Tudi cene naj ne bi lle v nenormalne viSine. Od
kvalitete storitve in od cene bo odvisno ali bo ie naprej koncesionar ali ne.

SaSa Pegam je povedala, da zakon predvideva tudi koncesijsko pogodbo za tri leta, ki pa se lahko
avtomatifno podaliia za pol koncesiiske dobe.

Zupan je dal na glasovanje

SKLEP 5T.7/2021

Obtinski svet Obline Ziri je opravil prvo obravnavo predloga Odloka o ureditvi pogrebne in pokopaliSke

deiavnosti v obaini Ziri (v nadallevanju: odlokl. Predlog odloka se da v javno obravnavo za 30 dni. Clani
obEinskega sveta, svetniske skupine in pravne ali fizidne osebe lahko posredujejo pisne pripombe k
predlogu odloka v tasu javne obravnave na naslov Obiina Ziri, loika cesta 1, Ziri.

Sklep je bil potrien soglasno.

Ad 8.) Obravnava in sprejem predloga Odloka o spremembah in dopolniwah Odloka o lokalnih
gospodarskih javnih sluibah v obaini Ziri

Zupan je dal na glasovanje

sKrEP 5T.8/2021

Obiinski svet Obtine Ziri sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih
javnih sluibah v obiini Ziri.

Sklep je bil potrjen soglasno.

Ad 9,) Obravnava in sprejem predloga Odloka o spremembah in dopolniwah Odloka o ustanoviwi
reiiiskega obrata Obiine Ziri

Zupan je dal na glasovanje

sKrEP 5T.9/2021

Obainski svet Obdine Ziri sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanoviwi reiijskega
obrata obEine 2iri.

Sklep je bil potrien soglasno.

Ad 10,) Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno - izobraievalnega zavoda Osnovna 5ola Jela Janeiiia - druga
obravnava
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Zupan je po.jasnil, da sta glavna razloga za obravnavo odloka posodobitev in uskladitev doloib odloka z

zakonodajo in vkljuiitev obiine Medvode med ustanoviteljice zavoda. S tem bo vkljuaena tudi v
soinvestitorstvo pri dozidavi iole.

Mitja Kozamernik, predsednik odbora za gospodarstvo .je povedal, da je bil odbor s predlogom odloka

seznanjen in ga podpira.

SaSo Peielin, predsednik Odbora za negospodarstvo je povedal, da se je odbor s predlogom odloka seznanil

in ga soglasno podpira.

Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostor je povedal, da odbor te todke ni obravnaval.

Zupan je dal na glasovanje

sKLEP 5T. 10/2021

ObEinski svet ObCine Ziri sprejme Odlok o ustanovitvi javnega vztojno - izobraievalnega zavoda Osnovna

5ola Jela JaneiiEa v drugi obravnavi.

Sklep le bil potrien soglasno.

Ad 11.) tetni program Sporta v obiini Ziri za leto 2021

Joie Stanonik, predsednik Komisije za sport je povedal, da je komisija na 6. redni seji obravnavala Letni
program Sporta, ga soglasno potrdila ter dokument predlagala v sprejem.

SaSo Peielin je povedal, da se je Odbor za negospoda rstvo s predlogom LPS seznanil in ga soglasno potrdil.

Vesna Kranjc je vpraiala ali LPS ni treba objaviti?

Nina Lukan, svetovalka za druibene dejavnosti in kmetijstvo je povedala, tega v dokumentu sicer ni

napisano, so pa razmiiljali, da bi ga ob.iavili v Uradnem glasilu slovenskih obtin.

Vesna Kranjc je predlagala, da se 8. tlen popravi: LPS v obtini Ziri za leto 2021- zaine veljavi nasledn.ii dan po

ob.iavi v Uradnem glasilu slovenskih obiin.

Zupan .ie dal na glasovanje

sKLEP 5T. 1112021

obiinski svet Obtine iiri sprejme letni program Sporta v obiini 2iri za leto 2021 s popravkom 8, tlena: LPi

v obtini Ziri za leto 2021 zaine veljati naslednli dan po oblavi v Uradnem glasilu slovenskih obdin.

Sklep je bil potrien soglasno.

Ad 12.1 Letno poroiilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega nairta Lokalnega energetskega koncepta (LEK) in o

njihovih uainkih za leto 2020

Zupan je povedal, da za izvajanje lokalnega energetskega koncepta skrbi Lokalna energetska agencija

Gorenjske (LEAG), ki je bila imenovana za energetskega managerja obaine Ziri. V lanskem letu je obiina

dobila 1.348.000 eur nepovratnih sredstev za izgradnjo energetsko varine Sportne dvorane. Tudi drugi
pro.iekti obaine so bili naravnani okolju prijazno.
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Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo je povedal da so se tlani odbora o poroailu seznanili
in ga soglasno potrdili. lzpostavili so veijo onesnaienost zraka v Zireh. Opozorili so, da bi se lahko v

opozarjanje ali sankcioniranje oseb, ki onesnaiujejo zrak vkljutilo tudi Medobdinsko redarstvo.

Saio Peaelin, predsednik Odbora za negospodarstvo ie povedal, da odbor te toEke ni obravnaval

Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostor je povedal, da je bilo vprasanje ali ima LEK kakino strategijo.
oz. program s ciljem izboljsanja ozra€ya v iasu kurilne sezone. Zupan je povedal, da namerava obiina
kandidirati na razpisu za merilce onesnaienosti zraka. Dobili so informacijo, da se dvakrat letno sestane
akci.iska skupina, ki preverja stanje izvajanja LEK-a. Odbor se je seznanil z letnim poroailom o izvedenih
ukrepih in o njihovih udinkih za leto 2020.

Zupan je dal na glasovanje

sKLEP 5T. 1212021

Obiinski svet Obtine Ziri se seznani z Letnim porotilom o izvedenih ukrepih iz akcijskega natrta Lokalnega

energetskega koncepta in o njihovih uainkih za leto 2020

Sklep je bil potrjen soglasno.

Ad 13.) Ukinitev in vzpostavitev lavnega dobra lokalnega pomena parc. 853lfLin l273lLl obe k.o. Ziri
Zupan je povedal, da sta Odbor za gospodarstvo in Odbor za prostor zadevo potrdila soglasno. Razprave ni

bilo in iupan je dal na glasovanje

sKrEP 5T. 1312021
Obiinski svet Obiine Ziri sprejme sklep o odvzemu statusa iavnega dobra na nepremiinini, parc.5t.
127117L, k. o. Ziri, in vknjiibi lastninske pravice na nepremitnini, parc. it. L273lLl, k. o. Ziri, v korist
Obdine Ziri, Loika cesta 1, Ziri, matiina it. 5883202000, ter o vzpostavitvi statusa grajenega javnega dobra
lokalnega pomena na nepremiEnini parc.5t.863/11, v izmeri 817 m2, k.o. Ziri, ki je v lasti Obaine Ziri,
Loika cesta 1, Ziri, v predloieni vsebini.
Sklep ie bil potrien soglasno.

Ad 14.) Predlog za izvzem parcel 5t. L277lL8 k.o. Zircvski vrh iz iavnega dobra
Zupan.je povedal, da sta Odbor za gospodarstvo in Odbor za prostor zadevo potrdila soglasno. Razprave ni

bilo in iupan je dal na glasovanje

SKLEP sT. r4l2021
t.

NepremiEnini s parc. 5t. 1271/18 k.o. Zirovski vrh, preneha status lavnega dobra.
lt.
Lastninska pravica pri zemlji5tu s parc. 5t. !27L178 k.o.2irovski vrh, se vknjiii v korist obiine Ziri, Loska c.
L,liri.

.

Sklep prilne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih Obtin.

Sklep ie bil potrjen soglasno.

Ad 15.) Predlog za izvzem parcele 5t. 127712?k.o.ziri izjavnega dobra
Zupan je povedal, da sta Odbor za gospodarstvo in Odbor za prostor zadevo potrdila. Razprave ni bilo in
iupan je dal na glasovanje
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SKLEP 5T. 1sl2021
1. Obainski svet Obaine Ziri sprejme sklep o prenehaniu statusa javnega dobra pri nepremiEnini, parc. 5t.

f277116in 1277123, obe k. o. Ziri, ter vknjiibi lastninske pravice pri nepremiEnini, parc.3t. L277lL'in
1277123, obe k. o. Ziri, v korist obaine Ziri, Loska c. 1, Ziri, matiina 5t. 5883202000.

2. Obiinski svet Obiine Ziri pooblaita iupana obiine Ziri za podpis pogodbe o prodaji par.it. f277l2fin
7277lL6, obe k. o. Ziri, kiie v lasti obiine Ziri.

Sklep je bil potrren soglasno.

Ad 15.) Razreiitev in imenovanie direktorja javnega zavoda Osnovno zdravstvo Gorenjske

Vesna Kranjc, predsednica KMVI ie povedala, da je Obiina Ziri ena od ustanoviteljic zavoda OZG. Skladno z

zakonom o zavodih direktorja imenujejo in razreiujejo obtinski sveti obdin ustanoviteljic. Preieli so poziv za

soglasje k razrelitvi aktualnega direktorja g. Vetrnika, ki je podal pisno odpoved pogodbe o zaposliti iz
razloga upokojitve in imenovanju novega direktorja zavoda OZG g. Zura, ki je bil izbran v postopku razpisa za

prosto delovno mesto direktorja zavoda OZG. Svet zavoda predlaga, da se ga imenuje za direktorja za

naslednje mandatno obdobje. Predlaga, da tudi obiinski svet najprej razresi starega direktor.ia in nato
imenuje novega.

Zupan je dal na glasovanje

SKLEP sT. 16/2021

1. obiinski svet Obline Ziri daje soglasle k sklepu Javnega zavoda osnovno zdravstvo Gorenjske 5t. 115-

OLlzOZl z 19. 01. 2021 o razresiwi g. Joieta Veternika z mesta direktorja Javnega zavoda Osnovno
zdravswo Gorenjske in prenehanlu veliavnosti njegove pogodbe o zaposliwi 31, 273812oL61o27lL-a s o3.
10. 2015.

2. Obtinski svet Obaine Ziri daje soglasje k sklepu Javnega zavoda Osnovno zdravswo Gorenjske 5t. 388-
OUaOZI z 02. 03. 2021 o imenovaniu g. Matiaia Zura, stan. Ulica Andreja Vavkna 37, 4207 Cerklje na

Goreniskem za direktoria Javnega zavoda Osnovno zdravswo Gorenjske za obdoble petih (5) let od 01.07.
2021 do 30. 06. 2026.

Sklep je bil potrlen soglasno.

Ad 17.) lmenovanje predstavnika obEine 2iri v svet lavnega zavoda Knjiinica lvana Taviarja 5kofla t-oka

Vesna Kranjc, predsednica KMVI je povedala, da je obiina prejela poziv za imenovanje enega izmed ilanov v

svet KnjiZnice lvana Tavaarja. Sedanji tlanici poteie mandat in bo potrebno imenovati novega dlana. KMVI je
pozivala listo in polititne stranke, zastopane v obiinskem svetu, naj podajo predloge. Predloge sta podali

stranka NSi in Neodvisna lista za napredek Zirov. Na KMVI so kar oblirno razpravljali ali bi predlagali eno ali

obe kandidatki v imenovanje Obdinskemu svetu, ki bi odloiil na podlagi Stevila preietih glasov. Na koncu je z

vedino glasov, ne soglasno, KMVI predlagala Obiinskemu svetu v imenovanje samo eno Elanico, gospo Nastjo

Sink. 2e na odborih so razpravljali, da se je ie vedkrat zgodilo, da je imel OS pred sabo vse kandidate. V tem
primeru se je KMVI odlodila, da dajo samo eno kandidatko naprej v obravnavo Obtinskemu svetu, in da se

zadeva zakljuti Ze na KMVI. Kako je prav, teiko reie. Obiiajno si politidne stranke in liste ie na zaaetku

mandata razdeli.io tudi ta mesta kot mesta v odborih. V tem konkretnem primeru tako ni bilo in je bilo

sprejeto s preglasovan.jem.

sKrEP 5T. 1712021
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Sklep je bil potrien s 13 (trinajstimi) glasovi za in 2 (dvema| glasovoma proti.

lda Filipia Peielin je obrazloiila, zakajje glasovala proti. Ni v redu, da je KMVI razpravljala o tem ali predlagati
enega ali dva kandidata za glasovanje na seji Obdinskega sveta, ampak bi morali razpravljati o tem, kdo je
primernejSi kandidat. Kaie na to, da bi bilo treba pripraviti poslovnik KMVI.

Zupan je povedal, da je KMVI politiano telo, ki odlota na podlagi svoie presoje. Veaina je tista, ki odloEa. To je
predlagalni organ, ki da predlog obainskemu svetu v odlofanje, kot v primeru priznanj. ee se svetniki ne bi
striniali s predlogom KMVI, se zadeva lahko odlodi drugafe. KMVI je pomod za laije odlodanje obdinskega
sveta. Na alanih KMVI je, da se odloia.jo, kako bodo delali.

Maja Justin Jerman, je povedla, da opaia nekonsistentnost. Ni ji v!eE, da KMVI viasih v obravnavo na

obainski svet posreduje vse predloge, kot je bilo to lani, vtasih pa presodi sam.

Vesna Kranjc, predsednica je povedala, da KMVI nikakor ni politidno telo. lzpostavila je, da je njeno delovanje
v KMVI strokovno in ne politiano. Sam poslovnik se lahko pripravi, vendar bo v tem mandatu to tezko.
Predlagala je, da se tudi dlane zavodov vnaprej razdeli ie na zadetku mandata glede na volilni rezultat.
Potem zapletov ne bi bilo.

Ad 18.) Razno

seznanitev s stanjem na podroiju neprofitnih stanovanj
Nina Lukan, svetovalka za druibene de.iavnosti in kmetijstvo je prisotnim predstavila povzetek stanja na
podrodju neprofitnih stanovanj.

Zupan je povedal, da bi Zeleli dobiti usmeritve od obtinskih svetnikov v primeru, da bi nekdo:elel kupiti
stanovan.ia ali lahko gredo naprej s prodajo in se stanovanje proda, ali je mnenje obdinskega sveta, da se

stanovanja ne proda.

Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo je povedal, da so se s poroiilom seznanili, so Ba

obravnavali, dobili so podatke, da se bodo v naslednjih primerih laije odlodili in dali kakien predlog
obdinskemu svetu.
5a50 Peaelin, predsednik Odbora za negospodarstvo je povedal, da te toike niso obravnavali.
Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostor je povedal, da so se s poroiilom seznanili- Prilli so do skupne
ugotovitve, da ima obiina s stanovanji same stroike in probleme in da se v izgradnjo novih stanovanj ne gre.

Boiidar Cankar je povedal, da obiinska uprava navaja, da ima obiina same stroike s temi stanovanji. lz
lanskega proratuna je razvidno, da je bilo za investicijsko vzdrievanje stanovanjskih enot planiranih 3.000
eur, realizirano je bilo 216,31 eur. Rezervna sredstva za ureditev kopalnic so 5e od lanskega leta.

Matija Podobnik je povedal, da je dejstvo, da se obiasno pojavi tudi kaklen vedji stroiek.

Zupan je povedal, da ima obtina 19 stanovanj. Kandidati se prijavljajo na razpise za najem, so izbrani, vendar
nato ne sprejmeio obEinskega stanovan.ja. Najamejo drugo stanovanje z najemnino 500 eur in tako pridobijo
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Obiinski svet Obiine Ziri za predstavnico Obdine Ziri v Svetu Javnega zavoda Knjiinica lvana Tavtarja
Skofla Loka imenule go. Nastjo sink, stan. Mladinska ul. 4, Ziri.

Vesna Kran.ic je vpraiala ali ima obtina nad bivio policijo namen narediti stanovanja. Zagotavljanje socialnih
stanovanj je ena od osnovnih dejavnosti obiine. Obdina vseh teh stanovanj zagotovo ne sme prodati. Nujno
je, da ima obtina kakino socialno stanovanje. V Zireh ima.jo podjetnika in nekaj podjetij, ki oddajajo
stanovanja in tako reiujejo socialne stiske, sicer bi bili pritiski na obEino veliki.



pravico do subvencionirane trine najemnine. ee nekdo hoae kupiti obiinsko stanovanje, je to tudi reiitev
socialnega problema. 19 stanovanj zagotovo zadoiia za socialo v Zireh. Na bivsi policiji naj bl zgradili Stiri

nova stanovan.ia v sklopu sanacije celotne stavbe. Ce ne bodo nobenega stanovanja prodali, ta investicija ne

bo potrebna.

Boiidar Cankar je povedal, da gledajo reprizo lanske razprave na to temo, ko so svetniki pritiskali, da se

stanovanj ne proda, ampak se je ilo v prodajo na vsak natin. Navsezadnje se je ugotovilo, da stanovanje ni

vei neprofitno oz. da upraviienec ni upravifen do subvencionirane najemnine, tudi trZna cena stanovan.ia se

.je precej povedala. Na eni strani bi prodajali, na drugi strani bi gradili.

2upan je predlagal v sprejem
SKLEP

obiina Ziri svojih 19 socialnih stanovanj ne proda v nobenem primeru.
Sklep ni bil sprelet.

Zupan je predlatal v sprejem
SKLEP

V primeru, da stanujodi izrazi interes za nakup socialnega stanovania in po preveritvi vseh zakonskih
zahtev in na podlagi cenitve in vpisa v program prodaje nepremianin, se to stanovanje lahko proda.
Sklep ni bil sprejet.

Mateja Velkavrh vpraiala ali obtina vnapre.j dolodi, katera stanovanja bi prodala ali nato, ko najemnik izrazi

interes, da bi stanovanje kupil.

Zupan je pojasnil, da bi obiina prodala le stanovanje, ko najemnik tega stanovanja izrazi interes, da bi ga

kupil. Nato obdinska uprava posreduje predlog in ga na podlagi uradne cenitve uvrsti v program prodaje in
posreduje v obravnavno obiinskemu svetu. Varovalka je obdinski svet, ki mora potrditi program prodaje
nepremiinin vsako leto. Nimajo interesa vsa stanovanja prodati, ae pa nekdo izrazi ieljo, da bi ga odkupil, to
predlagajo v odlotanle obiinskemu svetu.

Peter Podobnik je opomnil, da je na dnevnem redu samo seznanitev s stanjem na podrodju neprofitnih
stanovanj, ni pa predloga sklepa.

Zupan je povedal, da na podlagi seznanitve s problematiko ieli.io, da bi svetniki dali predlog oz. priSli do

nekega zakljuika. Ali se prodaja stanovanje v primeru, da je najemnik zainteresiran za nakup, ali da se v

nobenem primeru stanovanje ne proda? Obdinska uprava potrebuje neke usmeritve.

lda Filipii Petelin je povedala, da pozdravlja, da je pregled stanja na podroiju neprofitnih stanovanj pred

obiinskimi svetniki. Ni pa nekih jasnih predlogov, o fem naj obiinski svet sklepa. strinja se z Vesno Kranjc,

da je zagotavljati socialna stanovanja ena od funkcij obdine. Ne moreio se strinjati s trditvijo, da so

stanovanja samo problem in stroiek ter da se naj razprodajo. Resnica je tudi, da neprofitna stanovanja, ki so

zasedena, niso na razpolago za reiitev socialnih problemov. Ni za to, da se blokira prodaja socialnih

stanovanj. fe je interes najemnika stanovanja, da bi stanovanje kupil, ie gre postopek preko programa

razpolaganja s premoienjem obiine, cenitve in Ee se strinja OS, se stanovanje lahko proda. Vendarle pa se

naj raiuna, kako priti do kakine nove stanovan.iske enote, da se ta fond stanovanj ne bi zmanjial. Predlagala

ie, da bi to zadevo obravnavali kot posebno toiko na seii obiinskega sveta s konkretnim predlogom sklepov.

Matija Podobnik predlagal, da v vsakem primeru, ko bo interes za nakup stanovanja, obfina izvede vse

postopke, cenitev, nato pa dajo svetnikom vsak primer posebej v odlofanje.
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Vesna Kranjc je povedala, da tako obiinska uprava dela ie sedaj in prodajo stanovanja uvrsti v nairt
razpolaganja s premoienjem. Poseben sklep tudi ni potreben.

Matej Gregurovid je povedal, da ie ena od problematidnih stvari vrednost stanovanja oz. cenitev. Narejena
mora biti realna cenitev stanovanja, obiina ne sme prodati za nii.jo ceno. Ob prodaji se je treba tim bolj
pribliiati neki trini dejanski vrednosti stanovanja.

Zupan se je zahvalil za razpravo. S porotilom so se seznanili. Vsekakor pa se brez odloiitve obainskega sveta
prodaja stanovanj ni izvajala in tudi vnaprej ne bo drugaie.

Ponudba za najem zemlji5ta in izgradnio sezonskega lokala na kopaliSiu Pustotnik
Zupan je povedal, za je bilo na zadnji seji izpostavljeno vpralanje, kaklne odnos ima obtina do razvoja
Pustotnika. V okviru tega je povedal, da bodo v primeru, ie prispejo konkretne ideje. oz. nadrti, o tem
seznanili ObEinski svet. Obtina je pre.iela ponudbo za na.jem zemljiiia in izgradnjo sezonskega lokala na
kopaliSdu Pustotn ik.

Mitja Kozamernik je povedal, da ie bilo Odboru za gospodarstvo predstavljeno, da bi se ustanovila komisija,
ki bi sledila OPPN-.iu in omogodila ponudnikom, da bi to koristili. Odbor je predlog soglasno podprl.

Peter Podobnik je povedal, da je na seji Odbora za prostor na iiroko tekla beseda o tem predlogu. Pojavila so
se razna vpraianja o sprejemljivosti te ponudbe. Sklep je bil, da se je odbor seznanil z najemom zemljiSia in
izgradnjo sezonskega lokala. Postopnost izgradnje enega samega objekta ne pride v poStev in naj se
upoiteva naartovanje skladno z OPPN na tem obmoiju.

Zupan je povedal, da namerava skupaj z obiinsko upravo podati predlog, da postopnost izgradnje ne pride v
poitev. lzraien je bil strah, da se bo nekaj malega izvedlo, vendar to ni ielja ne obiine, ne obtanov. ee pa bi
5li v postopek, bi predlagal, da vsaka stranka in lista imenuje enega kandidata za komisijo, ki bi se
pogovar.jala za pogoje razpisa koncesije, kar pa ne bo prej kot ieseni.

Matej Gregurovia je povedal, da so veseli, da se je konino izkazal neki interes za to obmoije, dejstvo pa je,
da je treba upoitevati smernice OPPN-ja in zagotoviti pregled nad izvedbo. Predlagal je, da bi tako kot v
primeru ureditve centra, tudi za ureditev obmoi.ia Pustotnika zadoliili arhitekta.

Zupan je povedal, da sta idejno zasnovo delala arhitekta Vozlita. Viljem Fabdii pa je na podlagi njihovih
idejnih zasnov delal OPPN.

Maja Justin Jerman je povedala, da se strinja z vsemi pripombami, ki so bile izredene. Treba bi se bilo
zavarovati s strokovnjakom arhitektom. V Zireh je veliko mladih arhitektov, ki bi po njenem mnenju z

veseljem pristopili v tako komisijo in bi v imenu obdine pomagali investitorju.

Zupan je povedal, da bi komisija morala opredeliti pogoje za koncesijo, se odloiiti glede najemnine za
odbojkarsko igriSae, upravlianje s parkiriitem za avtodome, skrb za iistoao, koinja. DoloEi se doba koncesije.

Joie Stanonik je povedal, da bi bilo najboljSe, da se ustanovi strokovno komisijo. Objekt mora biti nekaj
celovitega. Obmoije Pustotnik postaja aktualno. Zadeva je dobro zapeljana in naj se celovito obravnava.

Andrej Poljaniek je opozoril na dejstvo, da je od sprememba zakonodaje za vsak poseg, ki je gradnja
nezahtevnega, manj zahtevnega ali zahtevnega objekta potrebno, da investitor pridobi pozitivno mnenje
obdine, da je objekt skladen s prostorskimi akti obdine. obiinski urbanist g. Fabiia pregleda vso
dokumentacijo in s svojim podpisom zagotovi, da je objekt skladen s prostorskimi akti.
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lda Filipii Peaelin je povedala, da podpira vse kar je bilo reteno. Strinja se, da je treba obmoaje Pustotnika
reievati dolgoroano. Ponudba za najem zemljiiia in izgradnjo sezonskega lokala je izkaz interesa, je pa dalei
od tega, da bi bila osnova za potrditev neke postopnosti in ugotavljanja ali je v skladu z OPPN. Zadeva bo

strokovno in dasovno zahtevna. Tudi, ie traja dlje iasa, ne kaie vredi stran kvalitete, ki je bila ie doseiena.
Opozorila je, da je v redu, ae se na Pustotniku nekaj dogaja in de je neka ponudba, mogode samo za letos in

tudi drugo leto s tem, da vedo, da to ni zametek nekaj stalnega. Mogote samo dokler se ne odloti kako

drugaie. V tem smislu bi to ponudbo obravnavali, da bi vendarle, ae je pripravljenost ponudnika, peljali neko

zaiasno reiitev.

Zupan je povedal, da so v tem smislu tudi odgovorili, da letos ne morejo na podlagi te ponudbe dati
dolgoroinega dovoljenja, lahko pa za eno leto podaljiajo podobno re5itev, kotje ie bila.

Maja Justin Jerman.ie povedala, da se lahko tudi parcialnl del kvalitetno in estetsko izvede, da se vklaplja v
okolje, pod budnim oiesom urbanista arhitekta.

Zupan je povedal, da se strinja, vendar se bo treba driati dogovora. Postopnost enega manjSega objekta je
vprasljiva. Pripraviti celotno dokumentacijo, ka.i bo tam in do kdaj bo tam. Vse postopke na obmodju
Postotnik bo izva.iati skladu z OPPN-iem.

Predlog za nakup dela ploiiadi pred Zadruinim domom
Alei Dolenc, direktor M Sora, ki je bil na seji prisoten v vlogi predsednika Nadzornega odbora je povedal, da

nameravajo prodajalno Spar raziiriti v prostore dosedanjih na.iemnikov lokala Valerija in trgovine Kahlica. Za

normalno funkcioniranje prodajalne, predvsem zaradi moinosti kroinega prometa kupcev, bi bilo objekt
nujno razliriti do vhodnih vrat v Zadruini dom. Celotna ploliad je v lasti Obiine ziri, zato ji predlagajo

prodajo slabe polovice ploldadi. Projektiranje objekta in zunanjo podobo bodo uskladili z arhitektom, ki

naartuje celotno ureditev centra Zirov.

Peter Podobnik je povedal, da je Odbor za prostor predlog obravnaval in pozdravljajo, da se na tem delu

nekaj dogaja. Sedaj zunanji izgled Zadruinega doma ni najboljii. Pred dokondno odloaitvi.io naj se investitor
in sedanji pro.iektant centra uskladita in zriSeta zadevo in jo pred dokonino potrditvijo poil.ieta pristojnemu

odboru in obiinskemu svetu.

Joie Stanonik je povedal, da se mu ie postavitev lokala Valeri.ja ni zdela primerna. Zadruini dom v Zireh je

najvetji v Sloveniji in.ie tudi arhitekturno dobro izveden. Vendar se ga vselej malo dodela. Osebno ni

navduien nad tem. Kot drugo ga je zmotila cena za del ploSiadi, ki je glede na to, da je na taki elitni lokaciji,
prenizka. 5iritev prodajalne se naj izvaja v sklopu celostne ureditve centra Zirov.

Peter Podobnik je povedal, da je Odbor za prostor predlagal, da se v prvem delu najprej izdela ideina

zasnova, kako bo objekt izgledal, nato bi se pogovarjali o ceni.

Mateja Velkavrh je apelirala na vse, ki bodo sodelovali pri projektiranju, da bi upoitevali priporodila z vidika

varnosti in neoviranja pe5iev in kolesarjev na mestu, kjer se bo dostavljala roba v trgovino. Ze seda.j so

te:ave, predvsem v dopoldanskem iasu. ie se bo trgovina povefala bo to 5e pogosteie.
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Mitja Kozamernik, je povedal, da je Odbor za gospodarstvo predlog obravnaval in sprejeli so sklep, da se

nalprej uskladi nadrt in da se nadaljuje s pogovori.

Maja Justin lerman je povedala, da je 5iritev prodaialne dobra za Ziri in Spar in projekt pozdravlja. lzvedba

verietno ne bo najcenejia, ker bo moral arhitekt paziti na izgled in bi bilo res Skoda Zadruini dom iznakaziti

Vaino je, da se naredi dobro, predvsem pa, da se investitor poveie z arhitektom, ki bo pri ideini reiitvi za

objekt upo5teval naSo dediStino.



Ale5 Dolenc je povedal, da je Zadruini dom naivea.ii in tudi na.ibolje ohranjen. To pa je zato, ker ima neko
funkcijo. V Zadruinem domu je trinajst stanovanj, star je 70 let. Cena za del ploiiadi pa je diskutabilna. z
obiino so velikokrat v cenovnih pogajanjih za zemljiSia. Ni dobro, de bi ceno navijali. Postavili so tako ceno,
kot je bila nedavno na toino enaki elitni lokaciji. Vhod za dostavo je tam kot je, lahko pa bi premaknili
poiarni izhod, da bi bilo vei prostora za dostavo.

Zupan je predlagal, da je potrebno najprej od arhitekta pridobiti predlog, ki bi ga predstavili Odboru za

gospodarstvo in Odboru za prostor. Ko bodo predlog na nivoju idejne zasnove prejeli, ga bo razposlati in se

na podlagi tega pogovarjati naprej. Na predlog ni bilo pripomb.

Terminski nalrt gradnje obvozne ceste odsek llA (nogometno igri5Ee - Modrijan d.o,o.)
Zupan je povedal, da je bilo na seji Odbora za gospodarstvo zahtevano, da naj obiina pripravi terminski nairt
gradnje obvozne ceste odsek llA (nogometno igriSfe - Modrijan d.o.o.). Naart je odbor dobil in predlagali so,
naj ga posredujejo v pregled 5e ObEinskemu svetu.

lnformacija Ministrstva za infrastrukturo, DRSI o proiektih v obiini Ziri
Zupanje povedal, da je minister Ministrstva za infrastrukturo na klubu iupanov NSi predstavil izpostavljene
projekte Oirekcije za ceste v obaini Ziri. Predvidenih.le veliko del. Pripravlja se razpis za obvoznico od Petrola
proti Mostu v Logatec. Jeseni se bo predvidoma izva.jal projekt ovinka pri Cenetu do Brezarja na Selu. Urediti
bo cesto proti ldriji. Dobili so odikodnino za obvoz pri gradnji ceste Ziri - Logatec in bodo sredstva porabili
za ureditev ceste po Raaevi. Narejena bo preplastitev ceste od Zvrlina proti spodnjemu Selu.

Sprememba kadrovskega nairta
Olga Vontina je povedala, da so ob spreiemu proraduna v kadrovskem nairtu ohranili sedanje delovno mesto
poslovni sekretar v taki obliki kot je. Pribliiuje se ias, ko bo treba izpeljati izbirni postopek razpisa za novega
usluibenca oz. usluibenko. Predlagajo, da se v kadrovski nadrt uvrsti za en tarifni razred bolje vrednoteno
delovno mesto poslovni sekretar Vll/1. To delovno mesto se vkljudi v sistemizacijo delovnih mest, ki je
podlaga za objavo razpisa za delovno mesto.

Vesna Kranjc je vpra5ala ali se staro delovno mesto ukine oz. pride do zamenjave ali ostaja

Zupan je povedal, da gre za zamenjavo. Prisotne je vpraial ali ne nasprotujejo predlogu Sprememba
kadrovskega nadrta, da se to delovno mesto dvigne za en tarifni razred. Predlogu obiinski svetniki niso
nasprotovali.

Razno

Maja Justin Jerman je vpraiala, kako je s Boltjanovo hiio v Starih Zireh, sramoti ob vstopu s Stare Ziri

Andrej Poljanlek je povedal, da je zadeva ie vedno v inipekcij postopku. lnformacij na obdino niso prejeli, se
bodo pozanimali in posredovali obvestilo.

Mateja Velkavrh je prenesla kritike s strani obaanov na raiun zdravnilke ekipe v Zdravstvenem domu Ziri.
lma konkretne izkuinje ljudi, ki so nezadovoljni, predvsem starejia populacija. Delavci so neodzivni na
telefon, nobeden se ne javi. Po e-poiti odgovarja kdorkoli. Na vpraianja, ki jih obtani postavljajo direktno
osebnemu zdravniku, odgovarja kdorkoli od ekipe, ki se sploh ne podpiSe ali medicinska sestra. Dogaja se, da
na dom pride patrona:na sestra, aeprav naj bi priSla zdravnica in patronaina sestra ugotavlja ali naj pride
zdravnik na dom ali ne. Primer je bil, da pride zdravnica na dom in potem, ko naslednjii pacient pride v
obravnavo v Zdravstveni dom, dobl drugega zdravnika. Dobi napadna zdravila, ali pa jih sploh ni. Zmeraj se je
v Zireh vzela kri in so v zdravstvenem domu poskrbeli za odvoz v Skoflo Loko. Vendar se je sedaj zgodilo, da

ie moral pacient, ki mu je patronaina sestra odvzela kri, sam poskrbeti, da so kri odpeljali na preiskavo v
Skoflo Loko. Obaani imajo zelo veliko pripomb, vendar so s strani zdravnikov vedno neki izgovori.
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Zupan je povedal, da je obdina podelila koncesijo, kontrolo nad izvajanjem pa ima drug organ. Predlagal je,

da te pripombe in probleme posredujejo zdravnikom, lahko pa na obdino. Pripombe bodo poslali zdravnikom

in ko bodo dobili odgovore, jih bodo posredovali. Pripombe morajo biti tim bolj konkretne. V nasprotnem bi

vedno lahko naredili tudi anketo. Morali pa bi biti tudi malo bolj korektni. Precepljenost s prvim odmerkom
v obaini je 28 %, kat je med bolj5imi v Sloveniji. Aktivnosti so koordinirali s civilno zaiiito in OZG-jem.

Obtina je bila za leto 2021 razglaiena za obiino zdravje. Sicer ni tu upostevano samo zdravstvo, ampak tudi
iportne aktivnosti.

Zupan je povedal, da se zadeve 5e projektira.io in recenzirajo. ee bo razpis v jeseni, bodo lahko bi zateli z deli

spomladi, sicer pa tudi, de bo kasneje, bodo zelo zadovoljni.

Maja Justin Jerman je povedala, da ji je ial in razume pripombe na delo zdravnikov, predvsem starejsih

obfanov, ki se mogoie slabie znajdejo pri delu z e-poito. Vendar sama vse uredi po e-poiti, ekipa je
uainkovita in je z njihovim delom zelo zadovoljna.

Boiidar Cankar je povedal, da je ial dejstvo, da zdravnika veiinoma rabijo starejii, tisti, ki se zelo slabo

znajdejo oz. se nikakor ne znajdejo na raEunalniku, niti na telefonu. Prednost je, da je moino komunicirati po

e-posti, problem pa je varovanje osebnih podatkov. Vsako storitev, ne glede na to, da zdravnik odgovori po

e-po6ti, tudi zaraauna. Zdravniki delajo kot tim, vendar ne ve, te je to za paciente dobro. Pacienti imajo

zaupanje v zdravnika,5e posebej, ae pacient podpi5e, da je to njegov osebni zdravnik, nato pa ga sprejme
nekdo tretji in je to za paciente, predvsem pa za starej5o populacijo, nesprejemliivo.

2upan je predlagal, da se pripombe poilje direktno zdravnikom, lahko pa tudi preko obiine, da bo dobiti
konkretne odgovore. Skupaj z direktorjem obdinske uprave se je trudil za boljSo zdravstveno oskrbo. V

Zdravstvenem domu so trije sploSni zdravniki in pediatrinja. Sta dva zdravnika vea kot jih je bilo. Pri

pripombah je treba biti konkreten.

Sejo l'e iupan zakljuiil ob 27.52 uti

Zapisala: Helena Novak 2upan:
mag. Janez ZAKELJ
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Martin Oblak je glede na to, da .ie bilo reaeno, da se bodo jeseni pritela dela na cesti in ploinikih Selo,

vpraial, ali bi bilo bolj primerno priaeti z deli prej, mogode spomladi. Odsek je nevaren in tudi zimske

razmere bodo gradnjo oteievale.


